

Guideline for preparing your Poster to be presented at CUE 2015, Fuzhou, Nov15-17, 2015

CUE2015 (福州, 11月15-17日) 国际会议 Poster 制作导则

Poster Session:

Two poster sessions will be arranged on Nov. 15, 16 respectively. All papers are requested to be presented at CUE2015 including poster. Please check at your presentation time in the final program of CUE2015.

Please note you should provide your file as soon as possible but no later than Nov. 5, 12 PM.

Poster 分会场:

两场 Poster 分会场的的时间分别为 11 月 15、16 日, 包括 Poster, 所有 CUE2015 论文均要求作者参会讲述或解答, 最终 Poster 分会时间以大会程序 (最终版) 为准。

请尽早提交给供给供应商文件, 最晚提交时间为: **11月5日 24:00**

Format of Poster:

Each poster author will prepare the poster by him/herself following the required format. Please find the poster template, which can be downloaded in PDF and Ai format at

- Temperate in [PDF format \[download\]](#)
- Temperate in [Ai \[download\]](#)

Poster size should be at 80 X 180 cm, in the type as shown in figure.

Poster 格式

Poster 作者请按照规定格式自行准备, 模板(PDF, Ai 格式) 可以通过下载获得

- [PDF 格式下载](#)
- [Ai 格式下载](#)

Official Supplier:

In order to ensure the printing quality and keep all posters in the same format, the CUE2015 has selected the official supplier to produce the poster. Please contact:

Name: Mr. Zhang Jian;
Moble: (+86) 13484276329
Email: 1250823386@qq.com

Please prepare the poster according the template and provide your file with following requirements:

File format: JPG; Image resolution: more than 72 dpi; Poster size: 80 X 180cm

官方供应商:

为了印刷质量和格式统一, 大会选择了一家供应商来制作 Poster, 请联系:

姓名: 张健
电话: (+86) 13484276329
邮箱: 1250823386@qq.com

请按照 Poster 模版准备文件, 最后提交文件要求:

文件格式: JPG; 图像分辨率: 72dpi 以上; 画面尺寸: 80 X 180cm

Price and Payment

- The whole package including deliver to Fuzhou: 125 RMB/p
- The whole package with design including deliver to Fuzhou: 175 RMB/p (extra 50 RMB for editing and layout)
- You can either make the payment by using Zhifu Pay or Bank transfer (preferred). Please contact Ms. Siyuan Yang or Ms. Peggy Lu (cue_poster@applied-energy.org) or the supplier for more detailed information.

价格和支付

- 文件制作、运输至福州: 125RMB/幅
- 排版设计、生产制作、运输至福州: 175 RMB/幅 (供应商排版服务, 额外支付 50 RMB/幅)
- 您可以通过支付宝或者银行转账支付费用, 发票收据等更多细节可联系供应商或者 Ms. Siyuan Yang or Ms. Peggy Lu (cue_poster@applied-energy.org)



80 CM

180 CM